



Samantha Hazen
Assistant Deputy Minister and
Chief Financial Officer
Shared Services Canada



Keys to success

- You need to love what you do, in order to be effective.
- You need to be willing to lead change, while listening to others.
- This results in the collective success of your organization.



Career Path

- Since October 2020, Samantha has been responsible for financial management as the Chief Financial Officer at Shared Services Canada. She is focused on achieving the vision 'to be a trusted strategic partner', providing valued client service that goes beyond numbers to ensure her branch is well positioned to support Shared Services Canada now and in the future.
- She has achieved many goals in her professional career within both the finance and audit communities in the public service since her graduation in 1999.
- She started her career with the Office of the Auditor General and continued with Global Affairs Canada, Correctional Services Canada, Treasury Board Secretariat and Shared Services Canada.



Education

- Chartered Professional Accountant, CPA, CA
- Certified Internal Auditor, CIA
- Bachelor of Commerce with Honours, specialization in accounting



Samantha Hazen
Sous-ministre adjointe et
dirigeante principale des finances
Services partagés Canada



Clés du succès

- Vous devez aimer ce que vous faites pour être efficace.
- Vous devez être prêt à diriger le changement, tout en étant à l'écoute des autres.
- Cela se traduit par le succès collectif de votre organisation.



Cheminement de carrière

- Depuis octobre 2020, Samantha est responsable de la gestion financière en tant que Dirigeante principale des finances à Services partagés Canada. Elle s'efforce de réaliser la vision d' «être un partenaire stratégique fiable qui offre un service de grande valeur aux clients, au-delà des chiffres » pour s'assurer que sa direction générale soit en bonne posture pour appuyer Services partagés Canada maintenant et dans l'avenir.
- Elle a atteint de nombreux objectifs au cours de sa carrière professionnelle au sein des communautés de la finance et de la vérification interne dans la fonction publique depuis sa graduation en 1999.
- Elle a débuté sa carrière au sein du Bureau du vérificateur général et l'a poursuivie aux Affaires mondiales Canada, Services correctionnels Canada, Secrétariat du Conseil du Trésor et Services partagés Canada.



Formation

- Comptable professionnel agréé, CPA, CA
- Auditeur interne agréé
- Baccalauréat en commerce avec mention, spécialisation en comptabilité